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Zitting van 7 maart 2023 

 

Aanwezig: Els Scheirlynck, voorzitter; 

Youro Casier, burgemeester; 

Bercy Slegers, Geert Bossuyt, Yves Obin, Tom Durnez, Lien Deblaere, 

schepenen; 

Alexander Vantomme, Dominique Marecaux, Bart Pynket, Bert Verhaeghe, 

Ann Degroote, Cindy Vienne, Nino D'Hellem, Kristof Vandamme, Nele Leroy, 

Robin Depoorter, Jari Denorme, Karlien Hoornaert, Jens Ugille, 

Meinert Vanneste, Steve Dejan, Veronique Verack (vanaf agendapunt 2), 

raadsleden; 

Marc Stevens, algemeen directeur wnd. 

Verontschuldigd: Johan Deneut, Julie Kinoo, raadsleden; 

Philippe Verraes, algemeen directeur 

Afwezig: Yves Obin, schepen afwezig voor agendapunt 6 

 

 

DE GEMEENTERAAD 

 

 

De zitting wordt geopend om 19.30 uur uur in de Raadzaal. 

 

De zitting wordt voorgezeten door voorzitter, Els Scheirlynck 

 

Waarnemend algemeen directeur Marc Stevens houdt de pen. 

 

AGENDA 

 

OPENBARE ZITTING 

1. Proces-verbaal van de zitting van de gemeenteraad van 7 februari 2023 - goedkeuring. 

2. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Karlien Hoornaert (Vooruit) - Vervanging 

gemeenteraadslid Yara Bogaert (Vooruit)  + onderzoek geloofsbrieven, installatie en eedaflegging van 

de opvolger. 

3. Toelichting over e-inclusie - kennisname. 

4. Reglement inzake het invoeren van een conformiteitsattest voor huurwoningen en voor 

kamerwoningen - goedkeuring. 

5. Voordracht van een bestuurder met raadgevende stem in raad van bestuur van Leiedal - 

goedkeuring. 

6. Schenkingen aan Stad Wervik - definitieve aanvaarding - goedkeuring. 

7. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadsleden Karlien Hoornaert (Vooruit) en Kristof 

Vandamme (CD&V) - Storten van een donatie van € 1.250,00 aan het Belgisch consortium voor 

hulporganisaties 12-12 in Syrië/Turkije. 

8. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Jari Denorme (N-VA) - Parkeerproblematiek 

appartementen Leiekaai. 

9. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) : Tabaksbloem feestzaal 

of gebedzaal ? 
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10. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Meinert Vanneste (CD&V) - Vrijwilligersbeleid voor 

de stad. 

11. Vragen, antwoorden en mededelingen. 

 

OPENBARE ZITTING 

1. Proces-verbaal van de zitting van de gemeenteraad van 7 februari 2023 - goedkeuring. 

De gemeenteraad verleent met 21 ja-stemmen en 01 onthoudingen goedkeuring aan het proces-

verbaal van de zitting van de gemeenteraad van 7 februari 2023. 

 

Ja-stemmen : 

Voorzitter Els Scheirlynck 

Burgemeester Youro Casier 

Schepenen Bercy Slegers, Geert Bossuyt, Yves Obin, Tom Durnez en Lien Deblaere 

Raadsleden Alexander Vantomme, Dominique Marecaux, Bart Pynket, Bert Verhaeghe, Ann 

Degroote, Nino D’Hellem, Kristof Vandamme, Nele Leroy, Robin Depoorter, Jari Denorme, Karlien 

Hoornaert, Jens Ugille, Meinert Vanneste en Steve Dejan 

 

Onthouding : 

Raadslid Cindy Vienne 

 

 

2. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Karlien Hoornaert (Vooruit) - 

Vervanging gemeenteraadslid Yara Bogaert (Vooruit)  + onderzoek geloofsbrieven, installatie 

en eedaflegging van de opvolger. 

In aansluiting met de kennisname van de tijdelijke afwezigheid (zwangerschapsverlof) van 

gemeenteraadslid Yara Bogaert (Vooruit) wordt vastgesteld dat de volgende persoon werd verkozen 

als eerstvolgende opvolger op de lijst Vooruit : 

De heer Emmerson Dury 

De heer Dury verzaakt aan het mandaat als raadslid. 

 

De volgende opvolgster op de lijst Vooruit is mevrouw Emma Vilain.    Zij kan niet zetelen als raadslid, 

aangezien er een onverenigbaarheid is (personeelslid stad Wervik). 

 

De volgende opvolgster op de lijst Vooruit is mevrouw Kathy Gevaert.  Zij zal niet zetelen als raadslid, 

aangezien er een onverenigbaarheid is.  Haar zoon Jens Ugille zetelt in de gemeenteraad. 

 

De volgende opvolgster op de lijst Vooruit is mevrouw Christine Lecluse.  Zij kan niet zetelen in de 

gemeenteraad, aangezien zij niet meer gedomicilieerd is in Wervik. 

 

De volgende opvolger op de lijst Vooruit is de heer Hannes Decorte.  Hij kan niet zetelen in de 

gemeenteraad, aangezien er een onverenigbaarheid is.  Hij is de zoon van de echtgenote van 

gemeenteraadslid Johan Deneut. 

 

De volgende opvolgster op de lijst Vooruit is mevrouw Darline Deprez.  Zij kan niet zetelen in de 

gemeenteraad, aangezien er een onverenigbaarheid is.  Zij is personeelslid bij het Woon- en 

Zorgbedrijf Wervik. 

 

De volgende opvolger op de lijst Vooruit is de heer Gerdy Forrest.  De heer Gerdy Forrest verzaakt 

aan het mandaat. 
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De volgende opvolgster op de lijst Vooruit is mevrouw Veronique Verack.  Zij geeft wel te kennen 

gegeven dat zij het ambt van raadslid aanvaardt, dit als vervangster van raadslid Yara Bogaert tijdens 

de periode van haar zwangerschapsverlof. 

 

Overeenkomstig artikel 6 § 3 van het Decreet over het Lokaal Bestuur worden haar geloofsbrieven 

onderzocht. 

 

Na goedkeuring van de geloofsbrieven legt zij de volgende eed af in handen van de 

gemeenteraadsvoorzitter : “Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen.” 

 

Zij wordt aansluitend behoorlijk aangesteld als gemeenteraadslid. 

 

 

 

3. Toelichting over e-inclusie - kennisname. 

Door de heer Pieter Garreyn wordt er een toelichting gegeven over het project Digitale inclusie, dat 

wordt uitgerold in Menen en Wervik. 

 

Bedoeling van dit project is om de digitale kloof te verkleinen en het nodige te doen om zoveel 

mogelijk inwoners mee te krijgen in het digitale verhaal. 

 

Er worden digipunten voorzien in : 

• Wervik : bibliotheek, lokaal dienstencentrum De Kim, buurthuis De Kier, stadhuis 

• Geluwe : bibliotheek, lokaal dienstencentrum De Spie 

 

In deze digipunten kunnen de inwoners met digitale vragen terecht.  Er zijn altijd toestellen en internet 

aanwezig.  In sommige digipunten kan men persoonlijke hulp vragen, een themasessie bijwonen of 

vorming volgen. 

 

Er wordt een vormingsaanbod georganiseerd en er worden ‘digimaten’ ingeschakeld.  Dit zijn 

vrijwilligers die mensen op weg helpen met hun smartphone, tablet of computer. 

 

 

4. Reglement inzake het invoeren van een conformiteitsattest voor huurwoningen en voor 

kamerwoningen - goedkeuring. 

BEVOEGDHEID ORGAAN 

 

Voor het CBS: 

Decreet lokaal bestuur, artikel 56 houdende algemene bevoegdheid van het college van 

burgemeester en schepenen inzake voorbereiding van gemeenteraadsdossiers; 

 

Voor Gemeenteraad: 

Gelet op decreet Lokaal bestuur, artikel 2 en artikel 40 §3 en 41 2° houdende specifieke bevoegdheid 

van de gemeenteraad tot vaststellen van reglementen en bepalen van sancties; 

 

RECHTSGROND 

 

• Artikel 23 van de Belgische Grondwet houdende het grondrecht op behoorlijke huisvesting; 

• Besluit van de Vlaamse Regering tot codificatie van de decreten betreffende het Vlaams 

Woonbeleid van 17 juli 2020.  

• Vlaamse Codex wonen van 2021 (inzonderheid boek 3 en artikel 3.2) 
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• Besluit van de Vlaamse Regering tot uitvoering van de Vlaamse Codex Wonen van 2021. 

• De Wet van 24 juni 2013 betreffende de gemeentelijke administratieve sancties (GAS-wet , in 

bijzonder doch niet uitsluitend artikel 2; 

• Omzendbrief KB ABB 2019/2 van 15 februari 2019 betreffende de gemeentefiscaliteit; 

• Het meerjarenplan 2020-2025 van de stad Wervik, meer bepaald de beleidsdoelstellingen 

inzake woonbeleid : 

o Actieplan: AP-20: Voldoende kwalitatieve en betaalbare huisvesting Van 01/01/2020 

tot 31/12/2025  

o Actie: ACT-046: Optimalisatie van de woonkwaliteit en samenwerking met de 

woonclub W13 We bewaken de woonkwaliteit en optimaliseren de samenwerking met 

de huisvestingsdienst van de stad en de woonclub (W13). 

o Actie: ACT-063: Geleidelijk invoeren conformiteitsattest: focus op wegwerken 

strafpunten met betrekking tot energie Het conformiteitsattest is een effectieve en 

efficiënte methode om het comfort en de duurzaamheid in (huur)woningen op korte 

termijn te verbeteren.  

• De gemeenteraadsbeslissing dd. 01 juli 2008 tot oprichting van het intergemeentelijk 

samenwerkingsverband Grensstreek en latere besluiten aangaande de verlenging van deze 

samenwerking. 

 

 

FEITEN, CONTEXT EN ARGUMENTATIE 

 

Overwegende dat de doelstellingen van de intergemeentelijke samenwerking ‘Kwalitatief Wonen in de 

Grensstreek’  onder meer gericht zijn op 

• ‘het ontwikkelen van een gemeentelijke beleidsvisie’, onder meer het screenen van de 

gemeentelijke reglementen; 

•  ‘het verbeteren van de woonkwaliteit’ dit d.m.v. het plannen van gerichte acties; 

Een van de activiteiten van de Intergemeentelijke Samenwerking Grensstreek betreft het invoeren van 

een verordening verplicht conformiteitsattest. 

Artikel 3.2, eerste lid, 1°, van de Vlaamse Codex Wonen van 2021 bepaalt dat de gemeenteraad bij 

verordening kan : 

▪ 1° het conformiteitsattest, vermeld in artikel 3.6, verplicht stellen en bepalen dat zolang niet 

aan die verplichting is voldaan, een jaarlijks terugkerende verplichting wordt opgelegd om dat 

attest aan te vragen; 

▪ 2° strengere veiligheids- en kwaliteitsnormen voor kamers opleggen dan vastgesteld door de 

Vlaamse Regering met toepassing van artikel 3.1, §2; 

 

Door het invoeren van een verplicht conformiteitsattest voor alle huurwoningen beoogt de Stad Wervik 

de kwaliteit van het woningpatrimonium op de private huurmarkt te verbeteren, en een minimale 

basisveiligheid en minimumkwaliteit van alle huurwoningen te garanderen; 

Het conformiteitsattest is een officieel document dat de stad Wervik aflevert en dat aantoont dat de 

huurwoning of kamerwoning gelegen in Wervik  aan de minimale woningkwaliteitsnormen voldoet. 

 

Gemeenten kunnen met toepassing van artikel 3.2, eerste lid, 1°, van de Vlaamse Codex Wonen van 

2021 het conformiteitsattest verplichten bij gemeentelijke verordening. Ze hebben daarbij de 

mogelijkheid om met toepassing van artikel 2, §1, van de wet van 24 juni 2013 betreffende de 

gemeentelijke administratieve sancties (GAS-boetes) bepaalde sancties op te leggen als die 

verplichting niet wordt nageleefd: “De gemeenteraad kan straffen of administratieve sancties bepalen 

voor de inbreuken op zijn reglementen of verordeningen.” 
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De mogelijkheid voor gemeenten om een conformiteitsattest te verplichten is een belangrijk instrument 

voor het lokale woningkwaliteitsbeleid. De kwaliteit van het huurwoningpatrimonium in de gemeente 

kan op die manier in kaart gebracht worden, en bewaakt en gevolgd worden.  

 

De verplichting legt een verantwoordelijkheid bij de eigenaars en vormt voor die eigenaars een 

aansporing en aanmoediging om bewust om te gaan met de minimale kwaliteit van de woning of 

kamer die ze verhuren. Die werkwijze vormt, na het informeren van huurders en verhuurders over de 

woningkwaliteitsnormen, een tweede stap in een cascade van instrumenten. De volgende mogelijke 

stappen zijn namelijk de waarschuwingsprocedure en de procedure om een woning ongeschikt of 

onbewoonbaar te verklaren met de bijbehorende fiscale heffing.  

In de ernstigste gevallen is ook een strafrechtelijke handhaving mogelijk.  

De verplichting om een conformiteitsattest aan te vragen is een ‘zachtere’ aanpak, die met een 

administratieve boete wordt gehandhaafd. Om die sensibiliserende aanpak alle kansen te geven, 

achtte de decreetgever het passend om de handhavingsmogelijkheden van de gemeenten in die 

materie proportioneel te verruimen. 

 

De verplichting geldt enkel voor nieuwe huurcontracten en nieuwe ter beschikkingstellingen: er moet 

een niet-vervallen conformiteitsattest beschikbaar zijn bij elke nieuwe verhuring (huurderswissel) of 

nieuwe terbeschikkingstelling. Bij een (automatische) verlenging van een huurcontract bestaat de 

verplichting dus niet. Een zittende huurder kan immers nog steeds gebreken melden aan het 

stadsbestuur. Bij deze aanpak volgen de aanvragen het relatief constante ritme van de 

bewonerswissel en wordt piekbelasting van de administratie vermeden; hierdoor wordt rekening 

gehouden met de personeelscapaciteit en de administratieve werklast die de controle en de 

handhaving van deze verplichting tot conformiteitsattest met zich meebrengt voor de gemeentelijke 

administratie , in bijzonder de dienst huisvesting;  

 

Bij wijziging van de Vlaamse Codex Wonen van 14 juli 2021 werd de mogelijkheid ingevoerd dat de 

gemeente kan bepalen dat zolang niet aan de verplichting van het voorleggen van een 

conformiteitsattest  is voldaan, een jaarlijks terugkerende verplichting wordt opgelegd om dat attest 

aan te vragen.  Die jaarlijks terugkerende verplichting kan dan op basis van de wet van 24 juni 2013 

betreffende de gemeentelijke administratieve sancties ook jaarlijks opnieuw gehandhaafd worden. 

De GAS-boete kan jaarlijks opgelegd worden, gelet op de invoering van de verplichting om jaarlijks 

een conformiteitsattest aan te vragen zolang de woning of kamer hierover nog niet beschikt.  De wet 

betreffende de gemeentelijke administratieve sancties bepaalt het maximumbedrag van een 

gemeentelijke administratieve geldboete actueel op 350 euro; het is aangewezen om het hoogste 

boetebedrag op te leggen, dit in proportionele verhouding met de huuropbrengsten die de eigenaar 

ontvangt. In het wetsontwerp waar de GAS wetgeving zal worden gewijzigd, wordt de maximum GAS 

boete op 500 euro gebracht. 

De Vlaamse Regering stelt de maximale vergoeding voor de behandeling van een aanvraag tot afgifte 

van het conformiteitsattest vast. Op vandaag is dit maximaal 90 euro per zelfstandige woning, met 

mogelijkheid tot indexatie. Deze vergoeding wordt mee opgenomen in dit algemeen 

retributiereglement. 

 

Gelet op het voorafgaand intern overleg met de betrokken diensten in het kader van de 

Interemeentelijke Samenwerking Grensstreek; 

 

Overwegende het positief advies op het Lokaal Woonoverleg bijeen op 13 mei 2022; 

 

Na goedkeuring door de gemeenteraad wordt het reglement formeel voorgelegd aan de Vlaams 

Minister van Wonen alvorens het reglement definitief in werking kan treden, dit in het kader van het 

bijzonder bestuurlijk toezicht. 
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Het is aangewezen dat de bevolking tijdig en correct geïnformeerd wordt, vooraleer er gestart wordt 

met de invoering van het verplicht conformiteitsattest.   Daarom zou dit pas ingevoerd worden de 

eerste dag van de maand, volgend op een periode van twee volle maanden na de maand van 

goedkeuring (voorbeeld : goedkeuring op 16 juni 2023, invoering pas vanaf 1 september 2023) 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

BESLUIT, unaniem : 

 

Artikel 1:  

 

De gemeenteraad keurt het reglement houdende verplicht conformiteitsattest voor huurwoningen en 

kamerwoningen goed als volgt: 

 

Reglement houdende het verplicht stellen van het conformiteitsattest voor 

huurwoningen en voor kamerwoningen 

 

Artikel 1 – Definities :  

 

1° Voor de definities van ‘woning’, ‘kamer’ wordt verwezen naar de Vlaamse Codex Wonen 

van 2021 , artikel 1.3, §1, eerste lid 25° en 66°van de Vlaamse Codex Wonen 

2° Voor de definitie van ‘conformiteitsattest’ wordt verwezen naar de Vlaamse Codex Wonen 

van 2021, artikel 3.6 

 

Artikel 2 – Toepassing :  

 

§1. Elke eigenaar die een woning verhuurt, te huur stelt of ter beschikking stelt, moet voor elke 

woning die geldt als hoofdverblijfplaats of met het oog op de huisvesting van een of meer 

studenten een geldig conformiteitsattest kunnen voorleggen. 

Deze verplichting wordt gefaseerd ingevoerd voor alle nieuwe inhuurnames en 

ingebruiknames van huurwoningen. 

- op de eerste dag van de maand, volgend op een periode van twee volle maanden na de 

maand van goedkeuring voor woningen met bouwjaar van vóór 1970  

- op 1 januari 2025 voor woningen met bouwjaar vanaf 1970 en vóór 1990; 

- op 1 januari 2026 voor woningen met bouwjaar vanaf 1990; 

 

§ 2. Iedere huurwoning die valt onder artikel 2 §1 wordt opgenomen in de inventaris van 

huurwoningen verplicht conformiteitsattest. 

De woning kan geschrapt worden als er een conformiteitsattest wordt afgeleverd, als deze 

woning werd gesloopt, een andere functie heeft gekregen of geen huurwoning meer is.  

 

§ 3. Voor woningen opgenomen op de inventaris van huurwoningen waar een 

conformiteitsattest verplicht is wordt een jaarlijks terugkerende verplichting opgelegd aan de 

eigenaar om het conformiteitsattest aan te vragen, zolang niet aan de verplichting van artikel 2 

§1 is voldaan. 

De aanvraag dient te gebeuren via het aanvraagformulier welke beschikbaar wordt gesteld op 

de website van de Stad Wervik. 

 

Artikel 3 – Geldigheid 

  

§1. Het conformiteitsattest is 10 jaar geldig voor een huurwoning vanaf de datum van afgifte.  
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§2. Het conformiteitsattest voor een kamerwoning wordt beperkt tot een periode van 5 jaar 

vanaf de datum van afgifte. 

 

Artikel 4 – Sancties 

 

Bij het niet kunnen voorleggen van een geldige aanvraag tot bekomen van een 

conformiteitsattest, zoals bepaald in artikel 2 §3, wordt een gemeentelijke administratieve 

sanctie toegepast conform de wet van 24 juni 2013 en latere wijzigingen. 

De administratieve geldboete bedraagt het maximum bedrag, zoals bepaald in artikel 4 §1.1° 

van de GAS-wet van 24/06/2013 en latere wijzigingen. 

 

Artikel 2 :  

 

Dit reglement, alsook het navolgend Ministerieel Besluit in het kader van het bijzonder bestuurlijk 

toezicht wordt conform de bepalingen van artikel 285 , 286  287 en 288 van het decreet lokaal bestuur 

bekendgemaakt via de gemeentelijke webtoepassing, alsook in geschreven in het gemeentelijk 

register der bekendmakingen.  

 

Artikel 3 :  

 

Deze beslissing wordt ter goedkeuring overgemaakt aan de Vlaamse Regering. Er wordt van start 

gegaan met de invoering van het verplicht conformiteitsattest, de eerste dag van de maand, volgend 

op een periode van twee volle maanden na de maand van goedkeuring. 

 

Artikel 4 : 

 

Na goedkeuring van het reglement inzake het conformiteitsattest door de gemeenteraad zal in het 

kader van de uitvoering van deze beslissing het volgende gedaan worden : 

• Aanvraagformulier conformiteitsattest wordt op de website geplaatst, opdat de aanvraag 

digitaal zou kunnen gebeuren. 

• Na ontvangst van de aanvraag wordt de gemeentelijke woningcontroleur onmiddellijk 

ingeschakeld opdat de burgemeester binnen de 60 dagen na de ontvangst van de aanvraag 

een uitspraak zou kunnen doen.  Bij nalatigheid of weigering door de burgemeester kan de 

aanvraag gebeuren bij de afdeling Woningkwaliteit van Wonen Vlaanderen. 

• De aan te rekenen vergoeding voor de toekenning van een conformiteitsattest wordt 

vastgelegd in het algemeen gemeentelijk retributiereglement, goed te keuren door de 

gemeenteraad. 

• Bij nieuwe inhuurnames: brief te versturen naar de eigenaar via aangetekend schrijven met 

als melding:  

uw woning werd opgenomen in de inventaris van huurwoningen, in toepassing van het  

reglement houdende het verplicht stellen van het conformiteitsattest voor huurwoningen en 

voor kamerwoningen goedgekeurd door de gemeenteraad dd. 7 maart 2023  

In toepassing van dit reglement dient u volgens de bepalingen en modaliteiten een 

conformiteitsattest voor te leggen voor deze woning. 

• Het niet aanvragen van een conformiteitsattest kan gesanctioneerd worden met een gas-

boete. 

• De nodige informatie en communicatie te organiseren. 

 

 

5. Voordracht van een bestuurder met raadgevende stem in raad van bestuur van Leiedal - 

goedkeuring. 
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Gelet op artikel 440 § 4 van het Decreet Lokaal Bestuur dat toelaat dat ten hoogste vijf rechtstreeks 

door verschillende gemeenten aangewezen afgevaardigden als lid met raadgevende stem kunnen 

deelnemen; 

 

Gelet op artikel 440 § 4 van het Decreet Lokaal Bestuur dat de afgevaardigden met raadgevende 

stem uitsluitend raadsleden zijn die in de betrokken gemeenten verkozen zijn op een lijst waarvan 

geen enkele verkozene deel uitmaakt van het college van burgemeester en schepenen; 

 

Gelet op artikel 17 II van de statuten dat bepaalt dat vier, door verschillende gemeenten aangeduide, 

afgevaardigden kunnen deelnemen aan de raad van bestuur als lid met raadgevende stem; 

 

Gelet op artikel 17 III van de statuten inzake genderevenwicht; 

 

Gelet op bijlage 2 van de statuten van Leiedal waarin de volgorde van de gemeenten is bepaald die 

een bestuurder met raadgevende stem kunnen aanduiden; 

 

Gelet op de brief dd. 1/02/2023 van Leiedal waarbij wordt vermeld dat de benoeming van de nieuwe 

bestuurders zal gebeuren op de Algemene Vergadering van 31/05/2023; 

 

Overwegende dat er door stad Wervik dient overgegaan te worden tot de voordracht van een 

bestuurder met raadgevende stem in de raad van bestuur van Leiedal en dit voor de periode 

31/05/2023 tot de Algemene Vergadering van mei 2025; 

 

Gelet op de bepalingen van het Decreet Lokaal Bestuur; 

 

BESLUIT, na geheime stemming : 

 

Artikel 1 : 

 

Mevrouw Ann Degroote, gemeenteraadslid bij Open VLD-Positief Project-Groen, Beselarestraat 125 

te 8940 Geluwe, voor te dragen als kandidaat-bestuurder met raadgevende stem in de raad van 

bestuur van de intercommunale Leiedal voor de periode 31/05/2023 tot de Algemene Vergadering van 

mei 2025. 

 

Mevrouw Ann Degroote bekomt 22 ja-stemmen, mevrouw Julie Kinoo bekomt 1 ja-stem. 

 

Artikel 2 : 

 

Afschrift van deze beslissing toe sturen aan Leiedal. 

 

 

6. Schenkingen aan Stad Wervik - definitieve aanvaarding - goedkeuring. 

In 2022 kreeg het erfgoedcentrum 59 schenkingen :  

 

 

S-2022-001 Onbekend Lot sigarenbanden 

S-2022-002 Stephaan Vandamme Pak liedjesteksten jaren 1950 -1960 

S-2022-003 Dhr. En Mevr. 
Schoonvaere- 
Werrebrouck 

2 t-shirts Marlboro – t.g.v. Europees kampioenschap 
Ypres Westhoek Rally ‘97 

S-2022-004 Martin Windels 1 boek – “La Folie des Briquets” 

S-2022-005 Roger V. Verbeke 1 tabakspot 

S-2022-006 Dienst Feestelijkheden 1 affiche 50e verjaardag Belgische Commando’s 



 

Gemeenteraad 7 maart 2023 Pagina 334 

(Marnix 
Vandekerckhove) 

1 affiche 50e verjaardag Belgische Parachutisten 
1 affiche Vlootdagen 1991 
5 foto’s Berlijn 

S-2022-007 Katrijn Decuypere  Boek – een bloem en het geweer – Gaston Durnez 

S-2022-008 André Nollet 5 glazen diaplaatjes Wervik 1968 

S-2022-009 Dirk Bostyn 1 (speltegel) uit café Terrynstad Ter Hand 

S-2022-010 Goemaere André 20 pijpen diverse materialen 

S-2022-011 Dienst Feestelijkheden 1 vlag Belgische kleuren N.S.B. Geluwe 1914-1918 – 
1940-1945 opschrift “eendracht maakt macht”, 1 vlag 
Belgische kleuren N.S.B.-F.N.C Wervik 1914-1948 – 
1940-1945, 1 vlag Belgische kleuren N.S.B.-F.N.C. 
bevestigd aan vlaggenstok met piek + opbergzak, 3 
vlaggenstokken + 3 lederen riemen 
(vlaggenstokhouders), 1 pet N.S.B., diverse 
accessoires kledij voor stoet 

S-2022-012 Wibilinga vzw Heemkundige en historische monografie 1 – 
Hofstede “Ter Coutere” Moorsele 

S-2022-013 Bernard Delvoye 1 molenzeef 

S-2022-014 Dorothée Vandevelde 1 houten sigarenkist Cherie La Paz Tabacos 
Primeros gevuld met 18 sigaren, 1 metalen 
sigarendoos Henri Wintermans Café Crème Tip 
gevuld met 37 sigaren, 1 doos Ciproci met 20 
cigarellos Vander Elst, 1 houten sigarenkist Karel 1 
Windsor gevuld met diverse soorten sigaren, 1 doos 
Cadre Noir Panatella met 5 sigaren, 2 pakjes 
Havanitos – déchèts de Havane – 20 cigarillos, 1 
pakje Doc 5 cigarillos Vander Elst met 3 sigaren, 1 
doos Nic Cigarillos volledig gevuld, 1 pakje tabak 
Supérieur pipe Mélange Caporal, 1 metalen 
tabakdoos gevuld met gesneden (pijp)tabak, 1 
lederen sigarettenhouder met pakje Gauloises 
Caporal, 5 houten pijpen, 1 asbak in de vrom van 
een ezel (hout) 

S-2022-015 Jacques Vandersande Verschillende kopies uit “Revue Internationale Des 
Tabacs” van 1926 tot 1933 

S-2022-016 Walter Leman Afstudeerscriptie in de Vertaalkunde van Xavier 
Leman – “Coopération Transfrontalière entre six 
Chambres de Commerce et d’Industrie, Artikel over 
Pecq-Armentières “Een woordje uit Wervik…” van 
het actiecomité tegen Pecq-Armentières  - culturele 
dienst Wervik 

S-2022-017 Onbekend Boek 120 jaar liberaal syndicalisme 

S-2022-018 Marc Verschoore Documenten mbt loopbaan André Verschoore 
(persoonsgegevens), krantenartikel “Stadswerkman 
vangt zandhaai ± 1970, Verslagboek ‘Stad Wervik 
1927’, bestuursvergadering van den Bond “Het 
Weerhof”, Folder Wervik – sint Medarduskerk,  
Bibliotheekcatalogus STOC, 3 ex. “Slag om Geluwe 
– boekje 3e Lansiers, 14x Medelingen StOC 1984 – 
1986, Kaart 1968 2000 jaar Wervik, ’t Gazetje van 
Stadhus 2017, Kaart Stad Wervik Gemeentekrediet, 
Boekje De Heerlijheid Hofstede Ter Elst te Wervik 
1978, Boekje Wervik 1968 Gemeentekrediet van 
Belgie, Boekje VAB 2000 jaar Wervik 1968, 
Document “Het traditioneel spel ‘de katteknippeling’ 
oudste volksspel te Wervik, Werkstuk ‘Verdwenen 
oologsherinneringen’ Marc Verschoore 1968-1970, 
Werkstuk ‘Ploeg Kruiseke DDMMAF, 2 ex. 
Kennismaking met Wervik 1981, Verslagen en 
mededelingen van de StOC 1975, 10 ex. 
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Persdossiers Wervik 1968 2000, 
5 overlijdensberichten, 7 gedachtenisprentjes, 
21 verkiezingspamfletten Wervik -Geluwe ’90 – 2022, 
Blaadje Gezinsbond 2006 met presentatie alle 
politieke partijen, 6 krantenartikels Wervik 

S-2022-019 
 

Onbekend Boek De Vloed – Davidsfonds Nr 228 

S-2022-020 Onbekend 100 Jahre  - T.S.V. Flossenbürg 

S-2022-021 Onbekend 3 kleine figuurtjes ( 14 cm en 2 x 10cm) gemaakt uit 
tabak door Buckinx JM 

S-2022-022 Stefaan Vandamme 5 foto’s van Zetels Marysse (Magdalenastraat 27 
Wervik) waarvan 1  foto vanop de handelsfoor mei 
1950 in ’t Fabriekje in de Kasteelstraat, 3 foto’s St.-
Jozefsviering zetelfabriek Kamiel Dereuck – feestdis 
in de eetzaal van Het Volksbelang, 1 portretfoto van 
Mr. Wyckaert, Menu feestbanket t.g.v. het huldefeest 
van Burgemeester Norbert De Meerschman 3 juli 
1971, 8 uitnodigingen gericht aan de inwoners van 
de Academiestraat, Koestraat, Magdalenastraat en 
Sint-Jorisstraat voor de inhuldiging burgemeester 
Nobert De Meerschman op 4 juli 1971, programma 
inhuldiging burgemeester Norbert De Meerschman 
03 juli 1971, boekje In Memoriam Donald 
Desreumaux  

S-2022-023 Lionel Brulez 27 Fotonegatieven beelden Geluwe 1978 – 79 (uit 
het archief Remi Driessens) 

S-2022-024 Onbekend 1 klasfoto met vermelding Nollet Antoon , 1 
groepsfoto reunie klasgenoten met vermelding Raf 
Leroy, Antoon Nollet en Albert Renier, 1 foto van 
communicant naam niet gekend, 1 groepsfoto 
waarschijnlijk van een huwelijk namen onbekend, 
zakje met enkele sigarenbandjes 

S-2022-025 Natascha Gryson 3 hervulbare aanstekers 

S-2022-026 Freddy Delbeecke Documenten chiro Geluwe 

S-2022-027 Onbekend 8 schoolboeken diverse vakken door drukker uitgever 
Maurice Dumez-Truwant, 3 schoolboeken St.-
Amandus College Kortrijk 139- 1940 

S-2022-028 Caroline Delbecque 4 schoolschriften van Georges Delbecque diverse 
vakken 1e middelbaar 1937, Diploma Rijkstechnische 
avondschool Wervik 1967 Afd. Moderne Talen 
Marcelle Delbecque, Diploma autodepaneur 1941 
Georges Delbecque, Diverse diploma’s opleidingen 
talen Institut Saint-Henri Marcelle Delbecque, 
Herinneringen aan de Pl. H. Communie van Georges 
Delbecque 1934, André Delbecque 1937, Marcelle 
Delbecque 1943 

S-2022-029 Illegems Magda  Zilveren pijp afkomstig van Griekenland 

S-2022-030 Rosane Cauwe 2 houten sigarenplanken, doos gevuld met 
sigarenbanden- en linten,  11 luciferdoosjes, envelop 
gevuld met diverse sigaren, 20 boeken over tabak, 
pijpen, roken…, lot catalogi, documentatiemappen, 
krantenartikels fotoalbums 

S-2022-031 Rudy Vandamme 38 boeken “De Leiegouw”, lot boeken diverse 
thema’s, diverse kaarten, pentekeningen n.a.v. 2000 
jaar Wervik, 2 herdenkingsplaten Brandweer Wervik 
1838-1988, 6 geplastificeerde foto’s Wervik en 
evenementen, lot brochures”La libération de la 
Région”, 1 plak 60 jaar St.-Jozefskerk, 1 tegel 
Familiefeest Dekoninck Ichtegem-Wervik, 1 houten 
plak Tabakstocht W.S.V. Wervik, 4 trouwboekjes, 
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stapel kaarten Wervik IV eeuwen Tabak 1968, 4 
afgestempelde kaarten Wervik IV eeuwen Tabak 
1968, stapel afgestempelde kaarten Ballon post 2000 
jaar Wervik, staple kaarten NAVO-OTAN 1949-1969, 
1 DVD Grensfenomenen Menen-Wervik, 3 
schooldiploma’s Deny Maria en Deny Simonne, 2 
affiches Kermis St. – Jozefsparochie, 1 papierne zak 
½ kg Superieure Java Kapok – De Ooievaar Wervik 

S-2022-032 Freddy Delbeecke 3 affiches plan met aanduiding handelaren groot 
Wervik 1979, 3 verslagenboeken (waaronder de 
sticting 27/09/1949) van K.B.G. Wervik, 2 
aangifteboeken plaatselijke activiteiten 1985 – 1986 
K.B.G., informatie/documentatiemap vanaf 1999 tot 
heden K.B.G. -OKRA 

S-2022-033 Marc Verschoore 1 metalen tabaksdoos met roller RIZLA 

S-2022-034 Alex Tanghe Sigaar Cogetama in houten kistje Génates 

S-2022-035 Blancke – Boucherie Kerfmachine + allerhande documenten m.b.t. de 
machine en uitvoering van het beroep 

S-2022-036 Delphine Hanssens Masterscriptie “Straffen Toebak” 

S-2022-037 Seppe Durnez Archief Chiro Speratoker Geluwe 

S-2022-038 Stephaan Vandamme De Wereld Anno 1933 

S-2022-039 Verschoore Marc 2 handdoeken Volkstuinen 

S-2022-040 Luc Degeest 2 boeken over W.O. 1 – 1 schilderij – 
verkiezingspropagada gemeenteraadsverkiezingen 
1958 – documentatiemap Wervik 2000 – 
bedankingstegel Frairie des masuis et cotelis 
Jambois 1968 – houtsnijwerk man met hoed en pijp 
in de mond – rookgerief – studentenlint en hoedje 
‘Moeder Wervikse’  

S-2022-041 Freddy Delbeecke Map over de Seniorenwerking groot Wervik – info 
over 3 tentoonstellingen 2013, 2015 en 2017; Map 80 
jaar ACV Geluwe en documentatie werking ACV 
Geluwe en kunstexpositie 

S-2022-042  Nummer werd overgeslagen 

S-2022-043 Marc Verschoore Diverse bidprentjes – diverse trofees – 3 exemplaren 
jaarboekje oudleerlingenbond Kruiseiks schooltje, 
flyer overleden inwoners diverse jaren, faiencetegel 
“kattenknippeling”, brochures verslagen en 
mededelingen van de Stoc diverse jaren, verslagen 
en administratie wielertoeristenclub “De Nachtegaal” 

S-2022-044 Walter Leman Boek: Reizen door de Benelux – de Provincie West-
Vlaanderen  

S-2022-045 Stephane Vandamme Foto van Petrus (Pierre) Vantomme  - Schoenmaker 
°22/01/1918 

S-2022-046 Helga De Plus Boekje “De teelt van Tabak in woord en beeld” door 
P. De Backer 

S-2022-047 Tabaksmuseum 
Bergerac 

4 boeken “Bergerac – Le panache du Périgord, boek 
“Les Nicotianées en collection à l’institut du Tabac 

S-2022-048 Marc Verschoore Krantenartikels m.b.t. de lokale politie jaren ´80 en 
´90 – brochures en flyers over evenementen in 
Wervik – overzicht leden politiekorps 1930-1945 – 
gedachtenisprentjes – enkele foto’s 

S-2022-049 Peggy Verbeke Houten kistje met diverse rookmaterialen, 1 koperen 
asbak – 1 metalen tabaksdoos RIZLA + reclame flyer 
RIZLA afkomstig van oudstrijder ’14-’18 
oorspronkelijk geschonken door zijn familie aan 
museum Vignacourt (Somme) 

S-2022-050 Marc Claeys Archief KWB Wervik Centrum (Kristelijke 
werknemersbeweging) – Ledenlijsten van… tot 2008, 
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Jaarprogramma’s van …. tot 2008, vlaggenstok + 
koffer met 5 vlaggen, trofee vlaggenwimpel 1972 
(2st), diploma KWB Congres 1947 ingelijst, Boekje 
Davidsfonds 1927-1977, foto’s 50 jaar KWB, aantal 
boekjes studieweekend, diverse materialen 

S-2022-051 Marc Leupe Tijdschriften – Vlaamse Stam 108 stuks (diverse 
jaren) – Genealogie en Heraldiek in Vlaanderen 26 
stuks (diverse jaren 

S-2022-052 Erik Bolle 2 ingekaderde foto’s bouw St.-Jozefskerk – 1 foto 
Maurice Bolle op paard tijdens stoet? 

S-2022-053 Caroline Delbecque Houten wandklok Gosset-St.-Michel 

S-2022-054 Michel Caron Map met informatiebrochures Verellen, 
sigarettenpakjeshouder Toscano, Doos Verellen, 
documentatiemappen Verellen, Map Tabacofina 
Vanderelst, Informatiedocumenten Toscano, 
Vademecum Vanderelst 1991, Echo juli/augustus 
1991, Krant Boutique, 2 foto’s ploeg Verellen 2001, 
Wenskaart 1991 Tabacofina 

S-2022-055 Lieve Stragier Tabaksdoos JOB, Tabaksdoos RIZLA+ 

S-2022-056 Antoon De Baets 3 DVD’s: De Belgische tabaksteelt regio Wervik, 
Bezoek Tabaksvelden 14/08/2001, Profveld 
Appelterre 2001-2002, - Diverse info i.v.m. 
tentoonstelling in het tabaksmuseum, Jaarboek VTM 
2001, 9 postkaarten (Bernard Delvoye) n.a.v. 
Oogstfeesten, Diverse boekjes onderzoek 
tabaksteelt, Boek: Le 250e  anniversaire de la culture 
d tabac en pays romand 1791-1969, Boek: Le rôle du 
tabac en Suisse au XXe siècle, Diverse artikels n.a.v. 
23e congres de l’union Interrnationale des planteurs 
et producteurs de tabac (UNITAB) Brugge sept. 
1992, 3 boeken: Information on agriculture Pesticide 
residues in tobacco an tobacco products 1976, 16 
verslagboeken “Centre de Coöperation pour 
recherches scientifiques relatives au tabac 1961-
1977, 1informatiemap ‘Le tabac indigène” 

S-2022-057 Freddy Delbeecke 6 Ringmappen archief ACV – Boek 100 jaar 
Christelijke vakbeweging 1886 - 1986 

S-2022-058 Dago Pollmann Pijpenrek – lange pijp met wapenschild van Friesland 
– sigarettendoosjeRizla+ - verschillende kleien 
pijpenkopjes – Pijpbestek – doosje pipecartridges 

S-2022-059 Freddy Delbeecke 3 Ringmappen archief ACW – documenten + foto’s 
(1937 – 2014) – Boekje 100 jaar ‘De Geluwse 
Gemeenzaamheid 1886-1986 – Originele foto’s 50 
jaar ACW 

 

De gemeenteraad wordt gevraagd om deze schenkingen definitief te aanvaarden, dit volgens de 

bepalingen in het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017 (B.S. 15 februari 2018), en latere 

wijzigingen, meer bepaald artikels 40 en 41, betreffende de bevoegdheden van de gemeenteraad, en 

specifiek. artikel 41, 12°van het decreet lokaal bestuur. 
 

BESLUIT, unaniem :  

 

Artikel 1 : 

 

Voormelde schenkingen definitief te aanvaarden. 
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7. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadsleden Karlien Hoornaert (Vooruit) 

en Kristof Vandamme (CD&V) - Storten van een donatie van € 1.250,00 aan het Belgisch 

consortium voor hulporganisaties 12-12 in Syrië/Turkije. 

Voor de behandeling van dit agendapunt wordt zowel vanuit N-VA (door raadslid Sanne Vantomme), 

als vanuit de lijst Open VLD-Positief Project-Groen (door raadslid Bart Pynket) voorgesteld om de 

voorgestelde donatie van 1.250 op te trekken tot € 2.500. 

 

Dit amendement wordt unaniem goedgekeurd. 

 

Vervolgens wordt tot stemming overgegaan over het volgende ingediende voorstel, met dien 

verstande dat de voorgestelde donatie van € 1.250 wordt opgetrokken tot € 2.500. 

 

Door gemeenteraadsleden Karlien Hoornaert (Vooruit) en Kristof Vandamme (CD&V) werd het 

volgend aanvullend agendapunt ingediend : 

 

Storten van een donatie van € 1.250 aan het Belgisch consortium voor hulporganisaties 12-12 in 

Syrië/Turkije. 

 

Gelet op volgende overwegingen : 

 

Op 6 februari 2023 werd het grensgebied tussen Syrië en Turkije opgeschrikt door zware 

aardbevingen.   Het dodentol is sindsdien maar blijven stijgen tot het meeste recente hallucinante 

cijfer van 50.000 doden. Duizenden mensen zijn dakloos en/of hebben medische hulp nodig.  De 

nodige hulpverlening en heropbouw zal grote inspanningen vergen.  Internationale solidariteit is hier 

op zijn plaats. 

 

Daarom wordt aan de Gemeenteraad voorgesteld om € 1.250 te storten op het rekeningnummer BE 

19 0000 0000 1212 van het Belgisch Consortium voor hulporganisaties. 

 

Gezien het tijdens deze zitting goedgekeurde amendement om de voorgestelde donatie van € 1.250 

op te trekken tot € 2.500. 

 

BESLUIT, unaniem : 

 

Artikel 1 : 

 

€ 2.500 over te maken op het rekeningnummer BE 19 0000 0000 1212 van het Belgisch Consortium 

voor hulporganisaties. 

 

 

 

8. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Jari Denorme (N-VA) - Parkeerproblematiek 

appartementen Leiekaai. 

Interpellatie gemeenteraad 7 maart 2023. 

Parkeerproblematiek appartementen Leiekaai 

 

Zoals jullie weten zijn er aanhoudende parkeerproblemen ter hoogte van de appartementen aan de 

Leiekaai.  

Meerdere buren kregen reeds een boete in de brievenbus omdat ze voor hun deur parkeren.  

Deze boetes werden door hen in vraag getrokken. 

Het moet zeker worden gezegd dat de burgemeester reeds meermaals ter plaatse kwam om de 

betrokken personen uitleg te geven en te luisteren. 
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Ik wil mij niet uitspreken of het parkeren voor de deur nu al dan niet mag of niet maar wil toch graag 

meedenken aan een oplossing voor onze buurt. De reden dat sommige buren daar geparkeerd staan 

is omdat er gewoonweg geen plaats is om te parkeren.  

Als 27-jarige is een wandeling van enkele honderden meters nog te overwegen maar voor sommigen 

is die afstand gewoon te groot om te overbruggen. 

Bijna dagelijks is er geen plaats meer aan onze appartementen.  

Dit terwijl meerdere van mijn buren zelfs geen wagen hebben. Laat staan dat deze dat wel zouden 

hebben. Dinsdag heb ik uiteindelijk nog 1 plaats gevonden aan het allerlaatste gebouw langs het 

jaagpad. Indien dit niet het geval was heb ik geen idee waar ik mij zou parkeren.  

Want in de Speiestraat op zich is er ook niet zoveel plaats om extra wagens van niet-bewoners van de 

straat op te vangen. 

 

Is er een mogelijkheid om op het stuk dat nu nog niet aangelegd werd. Parkeerstroken te laten 

tekenen?  

Zo zijn we al zeker dat de ruimte die er is ook maximaal gebruikt kan worden om te parkeren.  

Meestal gaan er 2 à 3 plaatsen verloren door te ver van elkaar te parkeren.  

Het is dan misschien ook het moment om het volledige stuk aan te pakken zodat deze doorn in het 

oog eindelijk verdwijnt en de fietsers en wandelaars comfortabel hun rit langs de Leie kunnen 

verderzetten. 

 

Is er een mogelijkheid om van de voortuintjes, indien de eigenaars dat willen, vb. Een meter in te 

nemen zodat er half op de weg, half in de voortuintjes kan geparkeerd worden?  

Zo zouden de hulpdiensten daar nog steeds kunnen passeren en worden er een paar extra, legitieme, 

parkeerplekken gecreëerd. 

 

Ik kijk alvast uit naar uw reactie en hoop dat we samen een oplossing kunnen vinden voor dit 

aanhoudende probleem. 

 

Jari Denorme 

N-VA gemeenteraadslid 

 

 

 

9. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) : Tabaksbloem 

feestzaal of gebedzaal ? 

Interpellatie gemeenteraad 7 maart 2023 

Tabaksbloem feestzaal of gebedzaal? 

Een zestal maanden terug kwam ik tussen tijdens de gemeenteraad dat feestzaal de Tabaksbloem 

oneigenlijk gebruikt zou worden. 

Het is vergund als feestzaal of horecagelegenheid maar wordt oneigenlijk gebruikt. 

Welke stappen hebben jullie ondernomen om dit oneigenlijk gebruik een halt toe te roepen? 

Wat als er daar een ongeval of andere calamiteiten gebeuren? 

Graag hadden we daarover eens van gedachte gewisseld 

Sanne Vantomme 

N-VA gemeenteraadslid 

 

 

 

 

10. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Meinert Vanneste (CD&V) - 

Vrijwilligersbeleid voor de stad. 
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INT: Vrijwilligersbeleid voor de Stad 

Vorige week was het de officiële week van de vrijwilliger, maar al wie in verengingen actief is weet dat 

het eigenlijk iedere week de week van de vrijwilliger is. Vrijwilligers doen onze samenleving draaien. 

Denk maar aan de vrijwilligers in het vaccinatie-centrum, in de jeugdbewegingen, de 

mindermobielencentrale, verenigingen zoals Samana en Proper Wervik, het lokaal dienstencentrum, 

de woonzorgcentra, , noem maar op.. Chapeau aan hen allen! 

Als stadsbestuur moeten we blijvend onze appreciatie tonen voor vrijwilligers en hen op de best 

mogelijke manier begeleiden en ondersteunen. Zij zijn, net zoals onze medewerkers, onze 

ambassadeurs bij uitstek.  

Ik zou graag een oproep lanceren om werk te maken van een breed gedragen vrijwilligersbeleid. Over 

alle stadsdiensten heen moeten we gaan nadenken hoe we vrijwilligers kunnen inschakelen in onze 

werking, hen beter ondersteunen en appreciëren. Er zijn verschillende tools, zoals het online platform 

Give A Day dat ons nog beter zou kunnen ondersteunen hierin.  

Give A Day is een platform dat met de juiste digitale tools kan zorgen voor een geïntegreerd 

vrijwilligersbeleid. Via een vrijwilligerspunt kan de stad, maar ook onze verenigingen, nog sneller op 

zoek naar vrijwilligers. We kunnen er zo voor zorgen dat burgers elkaar meer beginnen helpen en een 

vrijwilligersvriendelijke stad worden. 

Ik had graag hierover eens van gedachten gewisseld in de gemeenteraad. 

Wat is er in de week van de vrijwilliger gebeurd naar de vrijwilligers toe? 

En welk beleid wordt er verder uitgezet om de vrijwilligers te ondersteunen? Kan dit in samenwerking 

met het woonzorgbedrijf bijvoorbeeld? Gaan we hier voor gebruik maken van bepaalde tools?  Wil het 

stadsbestuur inzetten op tools zoals Give A Day als dit van meerwaarde kan zijn?  

 

Alvast bedankt voor de antwoorden, 

Vanneste Meinert 

 

 

 

 

11. Vragen, antwoorden en mededelingen. 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Nele Leroy (Team 2030) – Sluikstorten 

 

Geachte voorzitter, 

Geachte directeur, 

 

Graag wens ik hieronder vermelde vraag toe te voegen aan de agenda voor de gemeenteraad van 7 

maart 2023. 

 

De laatste tijd regent het opnieuw klachten over sluikstorten. 

Een hoge concentratie hiervan zit momenteel thv de Fobbestraat, Oude Beselarestraat en de 

Lindeboom waar laatst zelfs een wasmachine werd gedropt. 

 

Onze stad beschikt over 2 mobiele camera’s die voor dergelijke doeleinden perfect inzetbaar kunnen 

zijn. 

 

• Zien jullie een mogelijkheid om in deze buurt een periode zo’n mobiele camera te plaatsen ? 

• Wat is momenteel de algemene tendens volgens de diensten ? 

• Is er een zicht op het opgehaald aantal kilo’s zwerfvuil in het laatste jaar ? 

• Hoeveel GAS-boetes werden er het laatste jaar gegeven aan sluikstorters ? 

 

Met het oog op de grote lenteschoonmaak die er binnenkort aankomt, verneem ik ook graag wat jullie 

eigen doelen en acties zijn om het sluikstorters en het zwerfvuil tegen te gaan. 
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Want zo’n grote schoonmaak zou eigenlijk niet nodig moeten zijn. 

 

Met dank voor uw antwoorden, 

 

Namens Team 2030  

(Open VLD, Groen, Positief Project) 

 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Nele Leroy (Team 2030) – Vastgoedinformatieplatform 

 

Geachte voorzitter 

Geachte directeur  

 

Graag wens ik hieronder vermelde vraag toe te voegen aan de agenda voor de gemeenteraad van 7 

maart 2023: 

 

Het Vastgoedinformatieplatform is een generiek gegevensdelingsplatform dat de uitwisseling 

van vastgoedinformatie mogelijk maakt.  

De verschillende aanvragers (waaronder voornamelijk vastgoedmakelaars en notarissen)  

zullen hiermee vastgoedinformatie kunnen verkrijgen via één eenvoudige weg in het kader 

van een verkoop of langdurige verhuur.  

Dit platform verzamelt data uit de aangesloten, centrale bronnen waarna de bevoegde 

gemeente het dossier verrijkt via het platform en na een kwaliteitscontrole het dossier 

aflevert aan de aanvrager.  

Het verzamelen van informatieverplichtingen bij de verkoop van vastgoed zal zo dus digitaal 

en gecentraliseerd verlopen. Hierdoor wordt het volledige doorloopproces op gemeentelijk 

niveau een pak minder tijdrovend. Dit grootschalige digitaliseringsproject wordt gedragen 

door vijf belangrijke stakeholders, met name CIB Vlaanderen, Fednot, de VVSG, het Vlaams 

departement Omgeving en het Agentschap Informatie Vlaanderen. 

 

Vanaf oktober 2022 ging dit Vastgoedinformatieplatform van start voor notarissen en 

vastgoedmakelaars.  

Op 1 januari 2024 zullen aanvragen voor elk perceel in Vlaanderen via het platform verlopen. 

Vanaf dan zullen ook burgers en andere aanvragers terecht kunnen op het platform. 

Tegen die datum is het ook de bedoeling dat alle gemeenten hierop aangesloten zijn. 

 

Wekelijks wordt de lijst met gemeenten die het vastgoedinformatieplatform in gebruik nemen 

groter.  

Graag verneem ik wat de stand van zaken is binnen onze gemeente.  

Binnen welke termijn achten onze mensen het mogelijk om hiermee van start te kunnen 

gaan?  

 

Met dank voor uw antwoorden. 

Namens Team 2030 

(Open Vld, Groen, Positief Project) 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Steve Dejan (Team 2030) – Amateurisme of niet ? 

 

Geachte voorzitter, 
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Geachte Directeur, 

 

Graag wens ik volgende vraag toe te voegen aan de gemeenteraad van 7 maart 2023. 

 

Vraag: amateurisme of niet ? 

Op 29/11 stelde ik de vraag of we op de gasparking niet tijdelijk geplastificeerde affiches konden 

hangen om de parking duidelijker aan te tonen daar bezoekers soms de verkeerde kant opreden. 

Schepen Tom Durnez antwoordde hierop dat hij het straatbeeld niet wenst te bevuilen met 

amateuristische affiches want jullie gaan immers voor kwaliteit. 

Inmiddels zijn we eind februari, een 5-tal maanden na de vraag, en zijn uiteindelijk de borden 

aangekomen, dit op het ogenblik dat men eigenlijk niet meer kan missen daar de straat richting 

steenakker afgesloten is. 

Maar enfin, ik kom terug op mijn amateuristisch voorstel: 

Want groot is mijn verbazing dat aan de Ooststraat nu een nadar staat met een bord Schoolstraat en 

daaronder een bordje met daarop een geplastificeerd papiertje uitgezonderd bewoners. 

Is zo een bord enkel amateuristisch als dit als voorstel komt vanuit de oppositie? 

Daarnaast wens ik nog een bijkomende vraag te stellen over het uitrijden van de gasparking aan de 

speldenstraat. Op de vorige raad stelde collega Sanne dat dit een gevaarlijk punt is mede door de 

bolle spiegel. 

Het is trouwens eigenaardig dat deze daar nog hangt daar Cd&V er een fervent tegenstander van 

was. 

Persoonlijk denk ik dat de uitrit daar enkel moeilijk is voor mensen die richting Komen willen rijden. 

Daarom mijn vraag om dit eventueel uit te sluiten door een kwaliteitsvol verkeersbord te voorzien 

waardoor men enkel naar rechts de parking kan uitrijden. 

Alvast bedankt voor uw antwoorden. 

 

Steve Dejan 

Raadslid team 2030 

 

 

 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Steve Dejan (Team 2030) – Beleidsvisie Impuls Wervik-

Menen 

 

Geachte voorzitter, 

Geachte Directeur, 

Graag wens ik volgende vraag toe te voegen aan de gemeenteraad va 7 maart 2023. 

 

Vraag : beleidsvisie Impuls Wervik-Menen 

 

De fusie tussen SHM Deleie en SHM Impuls is inmiddels een feit. In het verleden kwamen directeur 

en voorzitter van Deleie hun visie en beleid voorstellen op een gemeenteraad. 

Met de nieuwe Shm zijn ook nieuwe bewindvoerders aangesteld. 

Het zou dus nuttig zijn om de Directeur en voorzitter van de nieuwe SHM uit te nodigen op een 

volgende gemeenteraad zodat ook zij hun beleid kunnen voorstellen aan de raad en waarbij wij 

eventuele vragen kunnen stellen. 

Kan men dit inplannen op 1 van komende gemeenteraden aub? 

 

Alvast bedankt voor uw antwoorden. 

Steve Dejan 

Raadslid team 2030 
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Vraag ingediend door gemeenteraadslid Steve Dejan (Team 2030) – Nieuwe bushalte 

Ieperstraat 

 

Geachte voorzitter, 

Geachte Directeur, 

Graag wens ik volgende vraag toe te voegen aan de gemeenteraad va 7 maart 2023. 

 

Vraag : nieuwe bushalte Ieperstraat  

 

In de Ieperstraat te Geluwe is er een nieuwe bushalte aangelegd. Deze bushalte was vroeger aan de 

stelplaats van De Lijn zelf. 

Door het verplaatsen ven deze halte naar de Ieperstraat gaan kostbare parkeerplaatsen in rook op ter 

hoogte van de handelaars in de straat. 

Vanuit Unizo zijn hier ook ernstige bemerkingen rond en zou men deze halte terug op zijn 

oorspronkelijke plaats zien terugkeren.  

Daarnaast creëert men hierdoor een extra gevaarlijk punt waarbij voetgangers die de straat wensen 

over te steken, niet zichtbaar zijn van aankomende wagens wanneer men van achter de bus komt. 

Werd deze beslissing besproken in de mobiliteitscommissie? 

Was hier een consensus over?  

Wij hopen dat deze beslissing nog kan worden teruggeschroefd daar dit toch wel veel nadelige 

gevolgen heeft.    

 

Alvast bedankt voor uw antwoorden. 

 

Steve Dejan 

Raadslid team 2030 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Kristof Vandamme (CD&V) – Organisatie EHBO-

opleidingen en streven naar Label hartveilige stad 

 

Vorige maand organiseerde de sportdienst enkele info-avonden rond EHBO, samen met het Rode 

Kruis.  Dit is als zeer zeer positief ervaren door alle deelnemers en sportclubs.  Hierbij vroeg ik me af 

of dit navolging zal krijgen. 

 

• Zal dit nog georganiseerd worden in de nabije toekomst en dit voor alle verenigingen of bij 

uitbreiding alle geïnteresseerden van de stad ?    

Daarnaast zag ik dat je via het Rode Kruis ook kunt gaan voor het behalen van het label “hartveilige” 

stad.  Hierbij geeft het Rode Kruis zelf een opleiding aan leden van verenigingen of inwoners.   

Het betreft een opleiding door het Rode Kruis specifiek rond het gebruik van AED-toestellen. 

Wij hebben op verschillende plaatsen reeds een AED-toestel hangen in onze Stad.  Een correct en 

snel gebruik ervan zorgt ervoor dat we de overlevingskansen van mensen met een hartstilstand 

kunnen verhogen. 

• Zijn er intenties om ook de samenwerking met het Rode Kruis voor het gebruik van AED-

toestellen op te starten ?   

 

Kristof Vandamme 

Gemeenteraadslid CD&V 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Jari Denorme (N-VA) – Aanleg bloemenweide 

graszone Leiekaai 
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Enige tijd geleden ontvingen wij een brief in de brievenbus dat er een nieuwe bloemenweide zal 

worden ingezaaid op het bestaande grasveld. 

 

Na contact met enkele buren breng ik toch graag enkele opmerkingen over. 

 

1. Enkele inwoners betreuren toch dat de beslissing werd genomen zonder eerst een rondvraag te 

doen. De drempel is steeds groter om iets wat reeds beslist werd te proberen veranderen dan 

wanneer er zelf mee beslist kan worden vanaf het begin. 

Gelieve hier in de toekomst toch rekening mee te willen houden. 

 

2. Zal het volledige grasveld ingezaaid worden? In de zomer is het grasplein voor de inwoners toch 

ook een meerwaarde. Wanneer kinderen- en kleinkinderen op bezoek komen, kunnen zij hier spelen 

en toch binnen het zicht van de ouders blijven. Zelf maken wij ook meermaals gebruik van het 

grasveld om met vrienden en familie te badmintonnen, kubben ,picknicken… Persoonlijk zou ik het 

dan ook zeer jammer vinden moest er geen grasstrook meer overblijven tussen de bloemenweide en 

de aangelegde strook voor de hulpdiensten. 

Gaan de buren geen overlast hebben van insecten die een bloemenweide op zo’n korte afstand van 

bewoning met zich meebrengt? 

 

3. De inwoners zijn blij dat er een pad zal aangelegd worden. De afgelopen jaren was dit bij regenval 

vaak een vuile bedoening. De vrees is enkel dat dit voor mensen die minder mobiel zijn niet te beste 

ondergrond is. Is deze ondergrond een bewuste keuze? Zo ja, waarom? Mooi is het zeker en vast. 

 

Jari Denorme 

N-VA raadslid 

 

 

 

De algemeen directeur, De voorzitter, 

 

 

 

Philippe Verraes Els Scheirlynck 

 


